

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT2628746

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CONTRACT OF EMPLOYMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
JOSEPH DONAT LOUIS GODBOUT	05/28/1990
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	PULP AND PAPER RESEARCH INSTITUTE OF CANADA
Street Address:	570 BOUL. ST-JEAN
City:	POINTE-CLAIRE
State/Country:	CANADA
Postal Code:	H9R 3J9
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	12654084
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(514)288-8389
Phone:	514-847-4293
Email:	Christina.Houle@nortonrosefulbright.com
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the email attempt is unsuccessful.</i>	
Correspondent Name:	KEVIN P. MURPHY
Address Line 1:	1 PLACE VILLE MARIE
Address Line 2:	SUITE 2500
Address Line 4:	MONTREAL, CANADA H3B 1R1
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	05202435-126US
NAME OF SUBMITTER:	KEVIN P. MURPHY
Signature:	/KEVIN P. MURPHY/
Date:	11/26/2013
Total Attachments: 2 source=contract#page1.tif source=contract#page2.tif	

CH \$40.00 12654084

INSTITUT CANADIEN DE RECHERCHES SUR LES PATES ET PAPIERS

Convention relative aux inventions et à la propriété industrielle

Je, soussigné, \_\_\_\_\_, en considération de la nature de ma recherche à l'Institut canadien de recherches sur les pâtes et papiers, une corporation dûment constituée en vertu des lois du Canada, ayant son siège social en la cité de Pointe-Claire dans la province de Québec (ci-après désigné l'"Institut") par les présentes, reconnais, admetts et conviens que ma recherche à l'Institut est assujettie aux modalités qui suivent et l'a toujours été.

- 1) Toutes les inventions, découvertes, mises au point et tous les perfectionnements, brevetables ou non, en relation aux méthodes, formules, procédés, machines, appareils, dispositifs ou produits dont tout ou partie j'ai pu ou je pourrai par la suite, établir, construire ou fabriquer, seul ou en collaboration avec un ou plusieurs autres, pendant la durée de mon séjour à l'Institut et qui a trait à l'activité de l'Institut seront la propriété exclusive de l'Institut, tout quoi ayant été fait ou créé durant mes heures de travail à l'Institut ou non, sur les lieux ou près des lieux de l'Institut ou non et avec l'aide des moyens de recherche de l'Institut ou non. Toute telle invention, découverte, mise au point ou tout tel perfectionnement dont tout ou partie a été fait ou créé par moi, seul ou en collaboration avec un ou plusieurs autres, sur les lieux de l'Institut ou avec l'aide des moyens de recherche de l'Institut est également la propriété exclusive de l'Institut même si ceux-ci n'ont aucunement trait à l'activité de l'Institut.
- 2) Je divulguerai sans délai à l'Institut tous les détails de toute telle invention, découverte, mise au point ou tout tel perfectionnement et ce, dès leur réalisation ou création.
- 3) Je maintiendrai à jour un dossier complet sur toutes ces inventions, découvertes, mises au point et tous ces perfectionnements et ledit dossier sera et demeurera la propriété de l'Institut.
- 4) Je ne dévoilerai, ni durant ni après cessation de mon emploi, aucun renseignement confidentiel que j'ai pu recevoir ou fournir au cours de ma recherche.
- 5) Seul l'Institut aura le droit de soumettre et de poursuivre une demande de lettres patentes et de les obtenir dans tous les pays du monde à l'égard de toute telle invention, découverte, mise au point ou tout tel perfectionnement. Je consens, durant et après la fin de mon séjour à signer sur demande, les demandes, transferts, cessions et autres écrits que l'Institut peut juger nécessaires ou souhaitables. Je divulguerai sans délai à l'Institut tous les détails de toute telle invention, découverte, mise au point ou tout tel perfectionnement et pour l'inscription et la poursuite d'une demande de lettres patentes et l'octroi d'icelles dans tous les pays du monde à leur égard et je m'engage à prêter tout le secours possible et à collaborer dans la poursuite d'une telle demande.
- 6) Je m'engage à donner, durant et après la fin de mon séjour, toute l'aide raisonnable à l'Institut ou la personne qu'il désigne en ce qui concerne tout litige ou différend portant sur les inventions, découvertes, mises au point et perfectionnements que j'ai pu faire ou créer et dont font l'objet les demandes ou brevets s'y rapportant. Toutes les dépenses encourues pour lesdits litiges ou différends devront être assumées par l'Institut.
- 7) La présente convention ne s'applique pas aux susdites inventions, découvertes, mises au point ou susdits perfectionnements qui ont été faits ou créés antérieurement à ma recherche à l'Institut. Je déclare qu'il n'y a aucune invention et découverte, et aucun perfectionnement faits ou créés antérieurement à mon séjour à l'Institut autres que ceux qui sont énumérés au verso.

Signé à Pointe Claire ce 28<sup>ème</sup> Jour de Mai 1990  
Témoin \_\_\_\_\_ Employé(e) Louis Gallant

PULP AND PAPER RESEARCH INSTITUTE OF CANADA

Contract relative to inventions and industrial property

I, the undersigned, \_\_\_\_\_, in consideration of the nature of my research at The Pulp and Paper Research Institute of Canada, a corporation duly incorporated under the laws of Canada, having a head office in the city of Pointe-Claire in the province of Quebec (henceforth the "Institute") by the present recognize, acknowledge and agree that my research at the Institute is and has always been subject to the following terms.

- 1) All inventions, discoveries, developments and all improvements, patentable or not, with regard to methods, formulae, processes, machines, apparatuses, devices or products all or part of which I can or could subsequently establish, construct or manufacture, alone or in collaboration with one or many, during my stay at the Institute and that relates to the activity of the Institute shall be the property of the Institute, all of which have been created during my working hours at the Institute or not, on the premises or close to the premises of the Institute or not and with the help of means of the Institute or not. All such invention, discovery, development or such improvement that was made or created by me, alone or in collaboration with one or others, on the premises of the Institute or with the aide of research means of the Institute are equally the exclusive property of the Institute even though they have no relation to the activity of the Institute.
- 2) I will disclose all details without delay to the Institute of such an invention, discovery, development or such improvement and this upon their completion or creation.
- 3) I will keep a complete and up to date file on all these inventions, discoveries, developments or such improvements and this file is and will remain the property of the Institute.
- 4) I will not disclose, during nor after my employment ceases, any confidential information that I have received or provided during the course of my research.
- 5) Only the Institute has the right to file and prosecute an application for and obtain a letters patent in all the countries of the world with respect to any such invention, discovery, development or all improvement. I consent, during and after my stay to sign upon request, the applications, transfers, assignments and other documents that the Institute judges necessary or desirable. I will disclose without delay to the Institute all the details of all such an invention, discovery, development or such improvement for the filing and prosecution of a letters patent and the grant of hereunto them in every country in the world and I promise to give all the help possible and to collaborate in the prosecution of said application.
- 6) I promise to give, during and after my stay, all reasonable assistance to the Institute or the designated person in respect of all dispute or disagreement concerning all such inventions, discoveries, developments or improvements, that I had made or created and which are the subject of applications or patents thereto. All expenses incurred for the said dispute or disagreement will be assumed by the Institute.
- 7) The present contract does not apply to above inventions, discoveries, developments or improvements that were made or created prior to my research at the Institute. I declare that there is no invention, discovery, development or any improvement made prior to my stay at the Institute other than listed on the overleaf.

Signed at Pointe-Claire this 28th day of May 1990

Witness Employee Louis Godbout

Form 50 - full time